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Møteinnkalling til SPM2 i Studentparlamentet UiT – Norges Arktiske Universitet 

 Dato:  06.10.2023 
 Tid:  Kl. 17 
 Sted:  ILP 1.005 Pedagogen, campus Breivika 

Det innkalles herved inn til møte i Studentparlamentet. 

Studentparlamentets representanter har møteplikt, ved forfall varsles Arbeidsutvalget og de valgte 
varamedlemmer som da har møteplikt. Studentparlamentets medlemmer har selv ansvar for å se til at de valgte 
varamedlemmer får innkalling. 

Studentparlamentets møter er åpne, og alle har rett til å møte. 

Studentparlamentets møter gjennomføres som hovedregel som helfysiske møter. Dersom en representant med 
studiestedtilhørighet utenfor møtestedet, eller en observatør med fast møte og- talerett krever det, skal det 
tilrettelegges for digitalt oppmøte. Dette kravet må sendes til arbeidsutvalget innen dagen før møtet finner sted. 

Saker, spørsmål, endringsforslag, protokolltilførsler, merknader, o.l. bes sendt til forslag@sp.uit.no så tidlig som 
mulig. Det oppfordres til ikke å vente til møtestart. 

DAGSORDEN 

Saksnr. Sakstittel Type Side 
Godkjenning av innkalling og dagsorden Vedtak 
Godkjenning av protokoll fra SPM1-23/24 Vedtak 
Orientering leder Orientering 2 
Orientering nestleder Orientering 5 
Orientering velferdsansvarlig Orientering 9 
Orientering internasjonaliseringsansvarlig Orientering 12 
Orientering Studentrepresentantene i universitetsstyret Orientering 14 
Orientering Studentrepresentantene i samskipnadsstyret Orientering 16 

34-23/24 Høring fornyelse av studie- og emneportefølje Vedtak 17 
35-23/24 Resolusjon om etiske retningslinjer ved UiT Resolusjon 20 
36-23/24 Godkjenne oppnevning Tjenesteråd for digital undervisning Vedtak 22 
37-23/24 Valg til Semesteravgiftsfordelingskomité Valg 23 
38-23/24 Innspill til innkjøp av promoteringsutstyr Diskusjon 24 
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Orientering Leder 

Til: Studentparlamentets representanter 
Møte: SPM2 
Ansvarlig: Studentparlamentets leder, Jonas Toft 
Sakstype: Orientering 

Ærede Studentparlament, 1 
2 

Takk for et flott avspark! Videre følger en kort redegjørelse for de mest sentrale sakene siden 3 
forrige møte i Studentparlamentet. 4 

5 
Tromsø Studentutvalg (TKSU) 6 
Som orientert om ved SPM1, er sammensetningen i det kommunale studentutvalget i Tromsø 7 
i strid med kommuneloven. Under ordførerdebatten på Driv i forkant av valget, ble begge 8 
ordførerkandidatene utfordret på om de hadde intensjoner om å videreføre studentutvalget. 9 
Begge kandidatene svarte positivt på dette. Vi arbeider nå for at et nytt utvalg kan settes ned 10 
på det første kommunestyremøte etter konstituering av det nye kommunestyremøtet. 11 

12 
Internseminar for arbeidsutvalget 13 
Arbeidsutvalget avholdte 12. september et internseminar, hvor vi fokuserte på hvordan vi 14 
opptrer som gode representanter for Studentparlamentet og studenter ved UiT, samt hvordan 15 
vi sikrer gjennomslag for sakene i arbeidsprogrammet. Arbeidsutvalget deler ambisjonene 16 
Studentparlamentet har vedtatt i arbeidsprogrammet, og vi er nå fullt i gang med å levere på 17 
bestillingen dere har gitt oss. 18 

19 
Studenter sniker på bussen i Tromsø 20 
Troms fylkestrafikk ser en økende grad av sniking på bussen, særlig på linjer til og fra 21 
campus Breivika. Kontrollørene ser en økende grad av sosial aksept for sniking, og det er 22 
også avdekket at studenter organiserer seg i grupper som spleiser på bøter om en av dem blir 23 
tatt. 24 

25 
Saken har vært dekket gjennom media, og vi er nå i dialog med Troms fylkestrafikk om tiltak. 26 
Studentrabatt på buss er et eksempel på dette. Uavhengig av dette, er det uakseptabelt at 27 
enkelte velger å stjele fra felleskapet, og la resten av studentene og befolkningen betale for et 28 
tilbud de selv velger å benytte. 29 

30 
U5-samling i Trondheim 31 
19.-21. september ble det avholdt samling i U5-nettverket for hele arbeidsutvalget, ved 32 
NTNU i Trondheim. U5-nettverket er et uforpliktende samarbeid mellom 33 
studentdemokratiene på nivå 1 blant de fem eldste universitetene i Norge (UiO, UiB, UiT 34 
NTNU og NMBU). U5 har fire samlinger i året, to for leder og nesteleder i demokratiene, og 35 
to for hele arbeidsutvalget i demokratiene. Samlingen bød sedvanlig på erfaringsutveksling, 36 
både mellom personer med fagansvar og på tvers av institusjonene, blant annet med faglige 37 
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diskusjoner om studenters og vitenskapelige ansattes uenigheter i styresaker, og metodevalg i 38 
SHoT.  39 

NSOs ledersamling 40 
Påfølgende helg, 22.-24. september, avholdte NSO sin semestersamling for ledere av 41 
medlemmer i organisasjonen. På dagsorden sto blant annet foredrag om medietrening, politisk 42 
handlingsrom etter lokalvalget og hvorfor stille til valg i NSO. Selv om programmet var 43 
givende, bør det nevnes at bredden blant NSOs medlemmer fører til at slike samlinger ofte 44 
dekker tematikk vi eksempelvis har ressurser til å løse selv grunnet vår størrelse eller våre 45 
samarbeid med andre. 46 

Møter med rektorat og ledelse i samskipnad 47 
28. september møter arbeidsutvalget med rektorat og administrasjon i samskipnaden. I møtene48 
blir arbeidsutvalget og de respektive ledelsene bedre kjent, og vi skal presentere periodens 49 
arbeidsprogram. I møte med samskipnaden, tar vi med oss lederne av campustingene, etter 50 
ønske fra både samskipnad og campusting. En av grunnen til dette, er at samskipnaden 51 
tidligere har hatt campusdirektører campustingene har kunne bruke som kontaktpersoner. 52 

53 
Eksamensboost for studenter 54 
Ressursteamet for førsteårsopplevelsen planlegger nå et eksamensmestringskurs for studenter 55 
mandag 9. oktober i Tromsø. Kurset har blitt holdt av samskipnaden på ulike campī over flere 56 
år, men forsøkes nå gjennomført gjennom ressursteamet. Vi håper på gode erfaringer gjennom 57 
å selv være arrangør, og at vi kan bruke erfaringene til å arrangere lignende arrangementer på 58 
andre campī ved en senere anledning. Arrangementet er under planlegging, og vil bli lagt ut 59 
på UiTs tavle når det er klart. Spre gjerne informasjon om arrangementet i deres nettverk! 60 

61 
NSOs høstkonferanse 62 
NSO avholder i år, som tidligere år, en høstkonferanse. Årets tema er "Tenk nytt", og 63 
konferansen blir avholdt i Kristiansand 27.-29. oktober. NSO har åpnet opp for at alle som er 64 
aktiv i et medlem av NSO eller har tilknytning til NSO kan melde seg på konferansen. 65 

66 
I forbindelse med at Studentparlamentet denne perioden skal vurdere hvor hensiktsmessig 67 
medlemskapet vårt i NSO er, har arbeidsutvalget oppfordret aktive i studentdemokratiet ved 68 
UiT til å melde seg på konferansen, gjennom facebookgruppen vi har. Det er så vidt oss 69 
bekjent tre UiT-studenter som har meldt seg på i tillegg til arbeidsutvalget. 70 

71 
NSOs høring om omstrukturering av det øverste organ mellom landsmøter 72 
NSO arbeider nå gjennom sin «arbeidsgruppe for gjennomgang av NSOs demokratiske 73 
organer»1 med en høring på omstrukturering av det som skal være det øverste organ mellom 74 
landsmøtene, og som har det overordnede ansvaret for NSO, som per i dag er et 75 
landsmøtevalgt sentralstyre. Høringen vil sendes ut 20. oktober, med svarfrist 10. november. 76 
Ettersom at det ikke er planlagt møte i Studentparlamentet denne perioden, arbeider 77 
arbeidsutvalget med å finne ut hvordan vi skal få på plass et høringssvar forankret i vår 78 
organisasjon. NSO er informert om at høringsfristen kort for oss. 79 

80 

1

https://student.no/images/02_dokumenter/andredokumenter/Mandat%20for%20arbeidsgruppe
%20til%20gjennomgang%20av%20NSOs%20demokratiske%20organer.pdf  
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Studiebarometeret 2023 81 
Den årlige spørreundersøkelsen for andre- og femteårsstudenter sendes ut til 24. oktober, og 82 
vil være åpen frem til søndag 19. november. I år som tidligere år, vil UiT har egne 83 
konkurranser og informasjonskampanjer rundt undersøkelsen. UiT-studentene er flinkere enn 84 
landsgjennomsnittet på å svare på undersøkelsen, og gjennom trepartssamarbeidet med 85 
universitet, samskipnad og Studentparlament, skal vi sørge for at mange svarer i år også. 86 

87 
Nytt fra i fjor, var at undersøkelsen spurte studentene om hvor de fikk informasjon om 88 
undersøkelsen, og svarene er også veldig interessant for hvordan vi kan nå ut til studenter. 89 
Særlig e-post og SMS til studenter ser ut til å hjelpe, men også informasjon på Canvas og 90 
muntlig fra undervisere bidrar. 91 

92 
Regnskap og økonomirapport 93 
Studentparlamentets regnskap for foregående periode er nå sendt inn til revisjon, og signaler 94 
vi har fått fra regnskapsføreren vår i samskipnaden, er at det bør ta kort tid å få dette godkjent. 95 

96 
Studentparlamentet skal få en økonomirapport fra arbeidsutvalget, jf. Økonomireglementet§ 97 
2-1. Ettersom at sakspapirfrist for kommende parlamentsmøte er før kvartalet er over, vil AU98 
vente med å legge frem rapport for 1. kvartal til SPM3 fredag 17. november. Kontroll- og 99 
organisasjonskomitéen vil også oversendes rapporten så snart den foreligger, og gis mulighet 100 
til å komme med eventuelle merknader før den sendes til Studentparlamentet. 101 

102 
Mediedekning 103 
04.09.2023. Høyre lover milliongrep for bedre psykisk helse: - Riktig medisin, mener 104 
studentleder. iTromsø. 105 
https://www.itromso.no/nyheter/i/kEOKdj/hoeyre-lover-milliongrep-for-bedre-psykisk-helse-106 
riktig-medisin-mener-studentleder 107 

108 
14.09.2023. Her nekter passasjeren å stoppe for vekteren Ingeborg. NRK. 109 
https://www.nrk.no/tromsogfinnmark/flere-tatt-for-sniking-pa-buss-i-tromso-under-storaksjon-110 
1.16557084 111 

112 
14.09.2023. Stor aksjon mot sniking på bussen. NRK Nordnytt og Norge i dag 113 
https://tv.nrk.no/se?v=DKTR98091423 114 
https://tv.nrk.no/se?v=DVFJ20091423 115 

116 

An nescis, mi fili, quantilla prudentia mundus regatur? 117 
- Axel Oxenstierna, svensk statsmann118 

119 
120 
121 

Med vennlig hilsen, 122 
Jonas Toft 123 
Leder 124 
Studentparlamentet ved UiT – Norges Arktiske Universitet 125 
leder@sp.uit.no  126 
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Orientering Nestleder 

 

Til: Studentparlamentets representanter 

Møte: SPM2 

Ansvarlig: Studentparlamentets Nestleder, Rolf Erik Forseth 

Sakstype: Orientering 

 

 

Ærede studentparlament 1 

 2 

Møte i Strategisk Utdanningsutvalg 3 

Da møtet i SUV vil falle på samme dag som innkallingen sendes ut vil jeg ikke få tid til å 4 

skrive orienteringen tidsnok til sakspapirenes utsendelse. Men jeg vil komme med en muntlig 5 

orientering på møtet. 6 

 7 

Møter i Digital Tjenesteleveranse 8 

Det har vært to møter i DTL fra høstens avspark til SPM2, den 13. september og den 27. 9 

september. På møtet den 13. september ble det vedtatt at det skal på sikt innføres et nytt 10 

Teamsrom løsning på møterom og undervisningsrom som heter YEAlink. Med en pilot først 11 

på to møterom og to undervisningsrom. På møtet den 27. september ble det vedtatt en rekke 12 

saker. Det skal opprettes et nytt serversystem som gjør at det skal bli bedre opplevelser og 13 

færre utrykninger på møterom og generelle rom som opplever feil. Det vil være et 14 

automatisert system som kan starte en self healing prosess ved å sjekke eventuelle 15 

feilmeldinger som fører til en bedre opplevelse ved å unngå at man kommer på rom som har 16 

feil og må bruke tid på å kontakte IT. Dagens system Crestron Fusion blir lagt ned. Det ble 17 

aldri tilstrekkelig nådd ut for at det skulle fungere bra nok.  18 

 19 

Den 2. oktober vil det komme en OpenAI tjeneste tilgjengelig for alle på UiT. Under navnet 20 

ChatUiT. Det vil være en KI som kan være nyttig i forsknings og studiesammenheng. På 21 

grunn av avtalen UiT har med Azure gis det muligheten til å sette opp denne lokale ChatGPT 22 

tjenesten internt på UiT. Det som skrives inn på ChatUiT vil ikke tjenesten bruke for å lære 23 

seg informasjon, men ITA skal trene opp algoritmen sånn at det skreddersys til UiTs behov. I 24 

første omgang vil det være en gratis Beta tjeneste for å dokumentere bruken og gjøre 25 

nødvendige endringer i tjenesten. Gratis perioden vil vare fra 2. oktober og utover våren 2024. 26 

Det er forventet at brukerbetaling vil bli innført etter hvert. Tjenesten på UiT vil gi alle 27 

tilgang til versjon 4.0 som tilsvarer Premium abonnement hos OpenAI. Alt du skriver inn på 28 

tjenesten lagres lokalt i maskin til bruker. 29 

 30 

Møte i Tjenesteråd for Digital Undervisning 31 

Dette møtet vil finne sted 04.10.23 og det vil komme en muntlig orientering på 32 

parlamentsmøtet. 33 

 34 

Tillitsvalgt konferansen i Harstad 35 

Den 29.09 – 01.10 har jeg fått muligheten til å delta på årets tillitsvalgtskonferanse som 36 

Harstad skal holde. Der skal jeg få muligheten til å holde et inspirasjonsforedrag om hvordan 37 

jeg har havnet der jeg er i dag samt en overgang fra mitt bidrag til NSO og arbeidet de gjør 38 
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om økning av studiestøtte på et nasjonalt nivå da dette er noe vi ikke kan jobbe med lokalt på 39 

samme nivå som NSO har mulighet til. 40 

 41 

U5 samling i Trondheim 42 

Den 18.09 – 22.09 var Arbeidsutvalget på U5 samling i Trondheim. Her møtte vi den vanlige 43 

gjengen fra UiB, UiO, NMBU og NTNU, det var en hyggelig uke hvor vi fikk dele masse 44 

erfaringer og hva som rører seg rundt omkring på de andre universitetene. Og det er 45 

selvfølgelig veldig hyggelig å knytte nettverk og finne problemstillinger som også kan tas 46 

med videre til et senere tidspunkt. Og jeg ser frem til å møte ledere og nestledere når de 47 

kommer til Tromsø i desember. 48 

 49 

Høringssvar fornyelse av studie- og emneportefølje 50 

Tiden siden avspark har tiden ellers gått mest ut på høringssvaret til fornyelse av studie- og 51 

emneporteføljen. På SPM2 skal utkastet presenteres dere, og vi vil også få besøk av UiT som 52 

forteller mer om høringssvaret og fornyelse av studie- og emneporteføljen på UiT. Jeg er 53 

veldig takknemlig for muligheten til å skrive høringssvaret og gleder meg til å presentere 54 

dette for dere og ser frem til å få høre deres meninger og tar imot konstruktiv kritikk og tar 55 

imot innspill for å gjøre høringssvaret enda bedre.  56 

 57 

Møte i Universitetsbibliotekstyret 58 

Jeg fikk den 05.09 muligheten til å møte i UB-styret etter at daværende medlem Victor 59 

Zimmer hadde trukket seg fra vervet på grunn av verv i US og etter at nyvalgt medlem Daniel 60 

Masvik ikke hadde muligheten til å møte i styret den dagen. Dagen gikk med på både et 61 

styremøte, men også et styreseminar, hvor blant annet pensumlister ble tatt opp, hvor begge 62 

studentrepresentantene kom med sine innspill til hvordan studentene opplever 63 

vanskelighetsgradene ved å finne frem til pensumlistene, men også hvordan det kan forbedres 64 

i fremtiden, og gjøre det lettere tilgjengelig for studenter i fremtiden. Dette er noe som er 65 

viktig for meg og viktig for at studenter som ikke får utlevert pensum ved semesterstart, bør 66 

vite hvor man finner pensumet for sitt emne, dersom de ansvarlige ikke gjør jobben sin på en 67 

tilstrekkelig måte etter loven. Så dette er noe jeg vil følge opp ved senere anledning for å 68 

sørge for at dette blir tatt med i videre arbeid.  69 

 70 

Studentparlamentet for kulltillitsvalgte på Odontologi og Tannpleie 71 

Den 6. september fikk jeg invitasjon til å holde et lite innlegg om Studentparlamentet for 72 

kulltillitsvalgte på Odontologi og Tannpleie. Der jeg fortalte om hva vi jobber med, og hva vi 73 

kan gjøre for disse studentene. Dette har ført til et samarbeid hvor tilbakemeldingene er at den 74 

ansvarlige for tillitsvalgte ønsker at Studentparlamentet kommer på det første tillitsvalgtmøte 75 

for å snakke om Studentparlamentet i fremtiden også.  76 

 77 

Universelt utformet læringsmiljø 78 

Den 7.- 8. september deltok jeg som nevnt i orienteringen min på SPM1 på seminar om 79 

universelt utformet læringsmiljø, der jeg fikk muligheten til å holde et innlegg om det 80 

organisatoriske læringsmiljøet. Innlegget besto av hvorfor studentdemokrati er viktig for 81 

læringsmiljø, men også mine opplevelser og andres opplevelser om det organisatoriske 82 

læringsmiljøet. 83 

 84 

Etiske retningslinjer for Studentparlamentet 85 

I sak 72 – 2223 skulle Studentparlamentet behandle saken om etiske retningslinjer. Men saken 86 

ble trukket fra dagsorden. Dette er ikke glemt fra meg eller resten av Arbeidsutvalget og 87 
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arbeidet har så vidt kommet i gang for å presentere dette for Studentparlamentet. Saken om 88 

etiske retningslinjer vil bli presentert for dere på Studentparlamentsmøtet som er våres 89 

juleavslutning den 8. desember. 90 

 91 

Praksis  92 

I slutten av august kom jeg i kontakt med Prodekan for Innovasjon og Næringsliv på BFE, der 93 

hadde jeg et møte sammen med han for å snakke om hvordan vi kan skaffe praksisplasser på 94 

Handelshøyskolen. Det er flere bedrifter som ønsker å ha studenter fra Handelshøyskolen som 95 

praksisstudenter hos dem, men kan ikke gi de muligheter da dette ikke inngår i UiT sin 96 

portefølje. I den forbindelse så har jeg sendt ut en spørreundersøkelse til studenter på 97 

Handelshøyskolen hvor de foreløpige svarene er svært positive til å ha praksis på 98 

Handelshøyskolen. Dette er en undersøkelse som skal presenteres til prodekan i løpet av 99 

slutten av semesteret. Lenke til nettskjema: https://nettskjema.no/a/355825 100 

 101 

 102 

«quis leget haec?» 103 

 104 

 105 

 106 

Med vennlig hilsen, 107 

Rolf Erik Forseth 108 

Nestleder & Utdanningsansvarlig 109 

Studentparlamentet ved UiT – Norges Arktiske Universitet 110 

nestleder@sp.uit.no / utdanning@sp.uit.no  111 
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Orientering VelStilling, MangFinn og SOME 
 

Til: Studentparlamentets representanter 
Møte: SPM2 
Ansvarlig: Studentparlamentets [tittel], Helene Victoria Rosså 
Sakstype: Orientering 

 
 

Orientering 1 
 2 
Siden forrige Studentparlamentsmøte har hovedfokuset gått til planlegging av en kampanje i 3 
sammenheng med Verdensdagen for psykisk helse, samt SEMKOM arbeid, Ressursteam 4 
Førsteårsopplevelsen, og Erfaringsutveksling på U5. 5 
 6 
Verdensdagen for psykisk Helse: 7 
I arbeidsplanen er det blant annet vedtatt at studentparlamentet skal markere verdensdagen for 8 
psykisk helse. Studentparlamentet skal markere verdensdagen 9-13. oktober på UiT i 9 
samarbeid med Studentliv og samskipnaden. Årets tema er #LAGPLASS. Planleggingen er 10 
godt i gang, og planlagte aktiviteter finnes i samskipnadens kalender.  Samskipnadens 11 
studentrådgivningstilbud blir også synligjort under denne kampanjen da rådgivingen har 12 
«Drop in» ila uken.  13 
 14 
Deler av planleggingen har gått til å kontakte eksterne (mulige) samarbeidspartnere, blant 15 
annet studentprestene, Aurora kino, TIFF, DRIV, UNN, TSI, MMO (medisinernes mentale 16 
helse organisasjon), og studentombudet for å høre om de kunne tenke seg å være en del av 17 
markeringen. Tanken var å  18 
koble på kulturlivet i Tromsø, men også alkoholfrie tilbud, rådgivertjenester, og helsetilbud, 19 
og ikke minst en ukes kampanje for psykisk helse. Utenom dette, ble det også diskutert 20 
hvorvidt noen forelesere på UiT kunne holdt foredrag eller workshops ila uken. Samt prøve å 21 
koble på Burger og Bar.  22 
 23 
Under planleggingen ble AU kontaktet av Sikresiden.no.  24 
UiT har et samarbeid med Sikresiden,no og appen «Attensi SKILLS», som er utviklet av 25 
fagpersoner. På appen er det flere moduler, noen av disse er basert på SHoT-undersøkelsen. 26 
Både nettsiden og modulene i appen har som formål å minimere de utfordringene som 27 
studenter oppgir at de opplever gjennom SHoT undersøkelsen, for eksempel ensomhet, 28 
strukturere hverdagen, selvmord, riktig håndtering av RUS. Jeg ser på modulen som går på 29 
trygg student, som en svært nyttig modul for studenter, og jeg mener at det er fordelaktig at 30 
alle studenter på UiT går gjennom disse modulene. Derfor vil jeg foreslå en plan som vil øke 31 
bruk av appens moduler, samt øke synligheten av Studentparlamentet. I forbindelse med 32 
Stand på MH under #LAGPLASS, kan AU stille med gratis mat + konkurranse. De som 33 
følger Studentparlamentet på Instagram, og som har lastet ned appen «Attensi SKILLS», og 34 
som kan sende screen av at de har fullført alle modulene, vil være med i trekningen av kule 35 
gaver. Dette kan være airpods, douchebag sekk, gavekort i kantinen (gratis lunsj),  valgfri 36 
konsertbilletter på DRIV, gratis kino, klippekort på klatrehallen, klippekort på Pust, 37 
klippekort på Campingen, gavekort på akademika.  38 
 39 

8



 28.09.2023 

  

 40 
Hvordan utfyller dette arbeidsplanen til studentparlamentet: 41 

• Arbeide for å synliggjøre Samskipnadens studentrådgivningstilbud, og arbeide for 42 
kortere ventetid i tjenestene 43 

• Arbeide for å synliggjøre Samskipnadens studentrådgivningstilbud 44 
• Synliggjøre Studentprestetjenesten sine tilbud for studenter 45 
• Støtte opp Prosjekt Studentliv og studentutvalgene 46 
• Øke synligheten av alkoholfrie kulturtilbud ved våre studiesteder. 47 
• Styrke idretten 48 
• Jobbe med samarbeidspartnere for økt kunnskap om god rushåndtering 49 
• Påvirke samarbeidspartnere til opprettelse av kampanje om rusmiddelbruk 50 
• Jobbe for at samarbeidspartnere oppretter gode tilbud for rusavhengige studenter 51 
• Samarbeide med UiT og Samskipnaden om en koordinert innsats mot søvnvansker. 52 
• Jobbe for et samarbeid med lokale samarbeidspartnere, for å øke kunnskap og sette 53 

fokus på dagsaktuelle utfordringer mannlige studenter utsettes for. 54 
• Arbeide for økt tilgjengeliggjøring av Studentrådgivningens grupper og kurs 55 
• Styrke studentombudet, og gjøre flere studenter klar over hvilken hjelp de kan få 56 

herfra. 57 
• Kjempe for ett samarbeid med UiTs «si i fra» 58 
• Jobbe for økt synlighet av «si i fra»  59 
• jobbe for et samarbeid med lokale samarbeidspartnere, for å øke kunnskap og sette 60 

fokus på dagsaktuelle utfordringer som kvinnelige studenter utsettes for 61 
• Ha som mål å ha 2000 følgere på Instagramkontoen til Studentparlamentet 62 

 63 
SEMKOM: 64 
Møte med DRIV og Studentsamfunnet 65 
Jonas, Martin og Meg hadde et lang møte med driv hvor de forklarte sin situasjon, og hvorfor 66 
det går dårlig med driv, samt hvilke fremtidsplaner de har. Det ser ut til at de er innforstått 67 
med at de må øke frivilligheten og løse en del ting internt, men også at det hadde vært 68 
fordelaktig med en møtearena for DRIV, SP, og Studentsamfunnet, slik at vi også kan være en 69 
del i loopen.  I tillegg er det slik at DRIV og studentsamfunnet nå splittes og skal bli til to 70 
uavhengige organisasjoner, og de vil dermed søke som to uavhengige organisasjoner ved 71 
høstfordelingen i år. 72 
 73 
DIV semkomarbeid 74 
Semkom har arbeidet med å systematisere, og få en grov oversikt over søkere og innsendte 75 
søknader til høstfordelingen. Per dags dato har 1 av 2 møter blitt gjennomført pga lite 76 
oppmøte i komiteen. Det er derfor viktig å få på plass en full komite så fort det er mulig.  77 
 78 
Ressursteam førsteårsopplevelsen (RF) – Mentorkonferanse 79 
Hva er mentorkonferansen på UiT? 80 
RF skal arrangere en mentorkonferanse på UiT, med formål om å skape en arena for 81 
kunnskap og erfaringsutveksling samt nettverksbygging for mentorer, og forelesere. Men i 82 
hovedsak skal arrangementet være åpent for alle.  Målet med mentorordningen er at alle 83 
studieretninger på UiT skal ha tilgang på mentor (slik er det ikke i dag). Formålet med 84 
konferansen er å inspirere mentorer, og undervisere.  85 
 86 
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Årets fokus: 87 
«Jeg tørr ikke si noe i undervisningssammenhenger … Er det mitt ansvar å danne kollokvier?  88 
Skal jeg legge opp hverdagen selv? Oja jeg går på universitet nå.. Hva betyr egentlig det?» 89 

- Generisk førsteårsstudent. 90 
 91 

Fokuset for mentorkonferansen i år har forskjellige temaer, blant annet skal jeg holde en 92 
workshop på det å skape et trygt læringsmiljø for studenter, ved å bygge psykologisk trygget, 93 
andre fokusområder går på å lære studentene hvordan og hva det vil si å være student.  Dette 94 
skal gjøres via workshops, og forventningsavklaringer mellom forelesere og studenter, slik at 95 
studenter er innforstått med forventningene universitetet har til studenter. Mentorordningen er 96 
til for å tette «hullene» mellom det å gå fra VGs til Studie med andre ord. Jeg kom også med 97 
innspill på at studentrådgivning/si i fra/studentombudet burde kobles på som en del av 98 
kunnskapen som mentorer skal videreformidle til studenter dersom studenter har behov for 99 
det. Vi har landet på datoen 22. Februar på MH bygget.  Det er snakk om at samskipnaden 100 
sponser med mat.  101 
 102 
Nasjonal konferanse: 103 
RF skal også på et nasjonalt møte i Bodø den 4-6. Desember. Og det ble luftet en tanke om 104 
Jeg eller Jonas skulle holde en bolk/workshop på dette, hvor fokuset er «hvordan møte 105 
morgendagens student»… 106 
 107 
Hvordan utfyller dette arbeidsplanen til studentparlamentet? 108 

• Arbeide for økt tilgjengeliggjøring av Studentrådgivningens grupper og kurs 109 
• Styrke studentombudet, og gjøre flere studenter klar over hvilken hjelp de kan få 110 

herfra. 111 
• Kjempe for ett samarbeid med UiTs «si i fra» 112 
• Jobbe for økt synlighet av «si i fra»  113 
• jobbe for et samarbeid med lokale samarbeidspartnere, for å øke kunnskap og sette 114 

fokus på dagsaktuelle utfordringer som kvinnelige studenter utsettes for 115 

 116 
SI i FRA: 117 
Møte med Verena Woltering 118 
Med tanke på en «si i fra kampanje» har jeg vært i kontakt med Verena Woltering, hvor vi 119 
hadde et møte. Her diskuterte vi overlappende interesser, og ble enig om å holde kontakten, 120 
samt få meg inn i loopen på diverse planlegging rundt en kampanje på diskriminering. Vi ble 121 
enig om at det ikke er noe som haster for øyeblikket. 122 
 123 
Hvordan utfyller dette arbeidsplanen til studentparlamentet: 124 

• Arbeide for økt tilgjengeliggjøring av Studentrådgivningens grupper og kurs 125 
• Kjempe for ett samarbeid med UiTs «si i fra 126 

 127 
U5 – Besøk hos NTNU: 128 
Erfaringsutveksling – Sosiale Medier og promo, Studentfrivillighet og Liv på Campus : 129 
Under U5 i Trondheim hadde jeg flere nyttige samtaler som gikk på erfaringsutveksling. Jeg 130 
er dermed i gang med å utforme en promoteringsplan for å øke følgermassen til 131 
studentparlamentet på Instagram, deler av planen er å kjøre forskjellige konkurranser, samt 132 
gjennomføre kjekke og morsomme innslag og sketsjer, «so stay tuned!». I tillegg ble jeg 133 
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inspirert av NTNUs arbeid som går på å bevare studentfrivilligheten, og det å engasjere 134 
studenter «so stay tuned for that as well».  135 
 136 
Hvordan utfyller dette arbeidsplanen til studentparlamentet: 137 

• Utarbeide en publisering plan for å øke synlighet på sosiale medier 138 
• Ha som mål å ha 2000 følgere på Instagramkontoen til Studentparlamentet 139 

SOME: 140 
I perioden 28. August-26. September har flere innlegg blitt postet på Instagram, hvorav 15 141 
delte innhold. Vi har mistet 11 følgere, men vi har fått 5 nye, totalt nedgang 0,6%. Vi har 50 142 
engasjerte kontoer, som er en nedgang på 36,8%. Antall kontoer nådd er 589 som er en 143 
nedgang på 42,4% fra forrige periode. 144 
 145 
 146 
 147 
 148 
 149 
 150 

«Hvis noen er i stand til å vise meg at det jeg tenker eller gjør ikke er riktig, vil jeg gjerne 151 
endre meg, for jeg søker sannheten, som ingen noen gang virkelig ble skadet av. Skaden er i å 152 

fortsette å vedvare i feil, uvitende om sannheten.» 153 
- Marcus Aurelius, Stoisk filosof og romersk keiser 154 

 155 
 156 

 157 
Med vennlig hilsen, 158 
Helene Victoria Rosså 159 
Velferd, Likestilling og mangfold, Sosiale medier, Campus Finnmark 160 
Studentparlamentet ved UiT – Norges Arktiske Universitet 161 
Velferd@sp.uit.no 162 
 163 
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Orientering Internasjonalisering og forskning 
 

Til: Studentparlamentets representanter 
Møte: SPM2 
Ansvarlig: Studentparlamentets internasjonalisering, fag- og forskning, Kristian Stave 
Sakstype: Valg, Orientering, Vedtak, Diskusjon, Resolusjon 

 
 

Ærede parlament. Siden avspark har jeg dessverre vært lite tilgjengelig på grunn av personlige 1 
årsaker. Jeg har derfor mindre å orientere om enn jeg vanligvis skulle hatt. Likevel er det litt å 2 
skrive om som jeg ønsker å informere dere om. 3 
 4 
Lunsj med leder for stortingets Utenriks- og forsvarskomite 5 
4. september var Ine Marie Eriksen Søreide, stortingsrepresentant for Høyre, tidligere utenriks- og 6 
forsvarsminister og nåværende leder for tilsvarende komite var på besøk på UiT, og jeg, sammen med 7 
leder var invitert til å delta. Det var en hyggelig samling i Árdna hvor flere masterstudenter som skrev 8 
om temaer som gjorde dem relevante for å delta var invitert. Søreide kunne dele om et sterkt 9 
engasjement for Tromsø og studietiden hennes når hun selv var student i Tromsø.  10 
 11 
Orienteringsmøte med studentforeninger for internasjonalt arrangement 12 
6. september inviterte jeg i samarbeid med SIS (Seksjonen for Internasjonalt Samarbeid) 13 
studentforeningene ESN, YATA og SAIH sine lokallag her i Tromsø på et møte hvor vi 14 
orienterte dem om planene for de to arrangementene. Jeg selv opplevde samtlige foreninger 15 
som positiv, både til å være invitert og at det er ønsket de skal bidra. Det var generell 16 
informasjon om hva som er planlagt, i tillegg til at det ble uttrykket hva vi ønsket at de skulle 17 
bidra med. 18 
 19 
A5 møte 6. september 20 
Mitt første møte med A5 var et digitalmøte på formiddagen hvor jeg fikk møte noen av de vi 21 
jobber med i A5 samarbeidet. Det var to temaer som var i hovedfokus. Det var mye diskusjon 22 
og jobb om å få PhD kandidater inn i A5 og aktive. UiT har fått inn en representant fra Todos 23 
som kommer til å være i A5 Student Board som vår PhD kandidat som er et godt fremskritt, 24 
både ifølge de andre A5 universitetene og vår egen arbeidsplan. Det andre som var temaet var 25 
reisen til Oulu som skal være i midten av oktober. 26 
 27 
U5 samlingen Trondheim 28 
Jeg var dessverre ikke med på U5 samlingen før utpå kvelden onsdagen, som gjorde at jeg 29 
bare rakk galla middagen, samt omvisningen på NTNU. Likevel fikk jeg gjort noe som er 30 
verdt å dele. Under vårt eget AUs overlapp ga min forgjenger som 31 
internasjonaliseringsansvarlig et godt råd om å opprette en messenger-gruppe med de andre 32 
internasjonaliseringsansvarlige i U5. Det var da ikke bare en god plass å foreslå den chatten, 33 
men også å få bygget nettverk med disse personene. Dette dypt engasjerte personer som jeg 34 
ser fremover til å jobbe med videre. 35 
 36 

 37 
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Infomøte Sikre Siden 38 
Så sent som sist mandag kom to personer kontoret vårt for å promotere Sikre Siden. Dette er 39 
en nettside som UiT abonnerer på (sikresiden.no). På et meget spontant vis ble jeg oppfordret 40 
til å delta i et møte som skulle være mellom UiT og Sikre Siden. På møte var jeg tatt godt 41 
imot og prosjektet ble presentert. Her var hovedsakelig problemstillingen som ble diskutert 42 
hvordan man kan få ansatte til å bruke denne ressursen mer aktivt. En av utfordringene som 43 
UiT har med å promotere dette er at ansvaret for Sikre Siden på UiT har blitt underlagt IT 44 
avdelingen. Det ble tatt opp hvordan IT avdelingen ikke har de ressursene som trengs for å få 45 
dette ut til verken de ansatte eller studentene og at dette er hvor løsninger må til først. Her 46 
setter jeg veldig pris på at UiT selv ønsker å legge fokus på at ansatte bruker denne ressursen. 47 
Det ses på som bare positivt for studentene at ansatte har tatt i bruk verktøy som skal utruste 48 
ansatte med hva som er trygge valg når vanskelige situasjoner oppstår. 49 

«But we have to pass the bill so that you can find out what is in it» 50 
-Nancy Pelosi, tidligere Speaker of the House US House of Representatives 51 

 52 
 53 

 54 
Med vennlig hilsen, 55 
Kristian Stave 56 
Internasjonaliserings og forskningsansvarlig 57 
Studentparlamentet ved UiT – Norges Arktiske Universitet 58 
internasjonal@sp.uit.no 59 
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Ærede Studentparlament, 
 
Fra forrige skri�lige orientering ble levert �l nå har Universitetsstyret møtes to ganger, en 
gang �l et ekstraordinært 25. august, og et møte ihht. ordinær møteplan 27. september. 
Begge møtene ble gjennomført på Teams. 
 
Ved møtet 25. august behandlet styret sak om kons�tuering av prorektor for forskning og 
utvikling, samt endring av rektors stedfortreder. Jan-Gunnar Winther ble ansat �l s�llingen 
gjennom en direkte ansetelse, han var også søker �l s�llingen �dligere og den gang inns�lt 
som kandidat nr. 2. Kathrine Tveiterås, prorektor for utdanning, fikk rollen som rektors 
stedfortreder. 
 
I saken om kons�tuering av prorektor ble det fremmet et alterna�vt forslag om at s�llingen 
skulle lyses ut for de 23 mnd. som gjenstår av den originale perioden. Det er vik�g å 
presisere at valget om å starte prosess for direkteansetelse ble gjort av styret 22. juni, og en 
prosess for utlysning ville måtet starte fra bunnen av. Forslaget om utlysning falt. Styret 
gjorde likevel en presisering av hvordan ansetelsesprosesser der universitetsstyret er 
�lse�ngsmyndighet skal foregå i frem�den. For eksakt vedtak se gjerne protokollen fra 
møtet.  
 
Ved møtet 27. september behandlet styret de følgende sakene: 

- Satsningsforslag utenfor rammen – Innspill �l statsbudsjetet for 2025 
- Revidert kommunikasjonspla�orm for UiT Norges ark�ske universitet 2023-2030 
- Læringsmiljøutvalgets årsrapport for studieåret 2022/2023 
- Studentombudets årsrapport for periodene 2021/2022 og 2022/2023 
- Etatsstyring 2023 – Tilbakemelding fra Kunnskapsdepartementet 
- Fullmaktssaker 

 
Satsningsforslag utenfor rammen er innspill UiT sender �l Kunnskapsdepartementet (KD), 
der forslagene ikke er finansiert via midlene UiT for �ldelt gjennom det ordinære 
rammebudsjetet. Dete er altså en liste over �ltak UiT mener KD bør finne midler �l å satse 
på i statsbudsjetet 2025, i prioritert rekkefølge basert på hva UiT anser som vik�gst. KD står 
frit �l å velge de �ltakene, eller ingen �ltak, de oppfater som mest relevant for 
statsbudsjetet. 
 
UiT har de siste årene hat fokus på konsistente innspill over �d, over fortseter med det i år. 
Ingen av �ltakene styret har valgt å sende �l KD er nye, og listen ser lik ut �l �oråret, med 
unntak av �ltak som allerede er finansiert. Øverst på listen står startbevilgning �l det nye 
universitetsmuseet.  
 
Styret behandlet saken om revidert kommunikasjonspla�orm og hadde innspill �l flere av 
�ltakene, samt ønske om å se veikartet for internkommunikasjon. Saken vil behandles igjen 
på neste møte, da med veikartet utarbeidet og endringene fra styrets diskusjon inkorporert. 
 
Læringsmiljøutvalgets årsrapport førte �l en kort diskusjon om semesterstart og 
studen�llitsvalgte.  Rapporten ble godkjent. (Victor ba om en redegjørelse for sin habilitet 
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og ble vurdert habil, samt informerte styret under saksbehandling om sin rolle som Leder for 
LMU i den rapporterte perioden). 
 
Studentombudets årsrapport viste som �dligere år, blant annet, u�ordringer knytet �l 
praksis og varslingssystem. Styret var enige i at dete må utbedres og vi vil jobbe med å få 
forbedret informasjon og varslingsmuligheter.  
 
Studentombudet hadde også i sin rapport utvalgte emner, mye �d ble viet �l studentens 
re�ghet �l et studentombud, som ombudet selv skriver at har vært helt eller delvis 
u�lgjengelig i perioder. Universitetsstyret har ansvar for at studentene har �lgang �l 
studentombud og har bedt rektor utarbeide nødvendige �ltak for å garantere studentene 
�lgang på et studentombud. Styret vil følge dete opp nøye. 
 
Etatsstyring 2023 gikk handlet hovedsakelig om gode �lbakemeldinger fra KD. Styret 
diskuterte vik�gheten av å ivareta universitetets samling frem �l nyt universitetsmuseum er 
bygget. 
 
Hvis dere har noen spørsmål �l noen av sakene, eller andre spørsmål ta gjerne kontakt med 
oss så skal vi forsøke å svare eter beste evne i vår muntlige orientering. Vi seter stor pris på 
skri�lige spørsmål etersom det kan være behov for å lete frem informasjon. 
 
Med vennlig hilsen, 
Studentene i Universitetsstyret 
Karoline Holen Sveen & Victor Zimmer 
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Orientering oktober 2023 NAS-styret 
Ærede parlament! 

Det er en spennende �d i Samskipnaden og jeg orienterer nå om lit av de mest aktuelle sakene som 
skjer i Samskipnaden vår om dagen, s�ll gjerne spørsmål om det er ønskelig med mer informasjon om 
det jeg trekker frem eller andre saker dere er nysgjerrige på. Spørsmål meldt på forhånd får all�d 
bedre og lengre svar enn de som kommer på direkten. 

Ny nestleder i styret 
Ane Sofie Mikkelsen er nå ny nestleder i styret. Ane er veldig dreven og dyk�g dame og er mo�vert og 
klar for å ta på seg oppgaven. Styret i sin helhet virker svært fornøyd med valg av både styreleder og 
nestleder da dete gikk i god stemning og ved akklamasjon. 

Neste byggetrinn Dramsveien og Status Isrenna 
For alle som har gløtet i retning Dramsveien studentboliger, så ser dere at byggingen går for fullt, et 
flot syn. Arbeidet går godt og foreløpig ser vi ut �l å ligge i rute. 

Vi er i avslutende fase av ansetelse av prosjektleder �l Isrenna og det kommer gode 
�lbakemeldinger på kvaliteten på kandidatene. 

Overskuddskapasitet boliger 
Vi har noen boliger som ikke mange studenter har hat noe særlig ønske om å leie i Ørndalen. Disse 
boligene er vi nå i dialog med kommunen å �lby flyktninger fra Ukraina. Jeg er stolt av at 
Samskipnaden tar ansvar i lokalsamfunnet og imøtekommer slike kriser på internasjonal skala med å 
gjøre vårt. Det har vært vik�g for styret å sikre at vi både utviser slik solidaritet uten av det går på 
bekostning av samfunnsmandatet vårt. 

Ansetelsesprosess Adm.dir 
Vi ligger godt i rute og vi har hat første gjennomgang av både mulige og bekre�ede søkere. Utvalget 
er per nå svært fornøyd med �lfanget og kvaliteten. Fortsetelsen vil bli spennende. 

Daniel Hansen Masvik 
Styreleder 
 
Mobil: +47 984 63 490 

E-post: Daniel.H.Masvik@samskipnaden.no 

Teorifagbygget hus 2, 9037 Tromsø 
Norges arktiske studentsamskipnad 

____ 

Samskipnaden.no 
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SAK 34-23/24 Høringssvar Fornyelse av studie- og emneportefølje 

 

Til: Studentparlamentets representanter 

Møte: SPM2 

Ansvarlig: Arbeidsutvalget v/ Utdanningsansvarlig Rolf Erik Forseth 

Sakstype: Vedtak 

 

 

Den 15. august 2023 ble den interne høringsprosessen om fornyelse av studie- og 1 

emneporteføljen. Det ble satt ned en styringsgruppe som oppsummerte mulige veivalg og 2 

kom med sine anbefalinger på veivalgene. Styringsgruppens rapport ble en sentral del for 3 

høringen og ble lagt frem i forbindelse med høringen. 4 

 5 

Målet for høringen er å få en mer bærekraftig studieportefølje som har høy kvalitet og ivaretar 6 

UiTs faglige særtrekk. Den skal også være tilpasset befolkningsutviklingen og arbeidslivets 7 

kompetanse behov. Det skal tenkes nytt både om innhold, organisering og dimensjonering av 8 

utdanningstilbudet til UiT. Eksempelvis skal det ses på nye muligheter for samarbeid og 9 

hvordan UiT kan gjøre utdanningene mer fleksibel1. 10 

 11 

Styringsgruppens rapport ligger vedlagt sakspapirene, for dem som ønsker å lese seg opp på 12 

rapporten for å komme med innspill til høringen. 13 

 14 

Høringen er delt opp i tre deler: 15 

Del 1: Skal UiT endre grunnmodell for utdanninger? 16 

1. Fakultetene bes om å vurdere hvilke studietilbud som bør omfattes av 17 

byggeklossmodellen. Videre bes fakultetene om å vurdere hvordan 18 

byggeklossmodellen vil virke for det enkelte fagområde, enhet, institusjonsnivå og 19 

avtakerfeltet, herunder vurdere behov for ev. justeringer i foreslåtte rammer og 20 

føringer for ‘byggeklossmodellen’ 21 

a) Er det særlige tilfeller hvor rammene på 90 studiepoeng programfag og 60 22 

studiepoeng valgfag på bachelornivå bør kunne fravikes? 23 

b) Er det særlige tilfeller hvor rammene på 70 studiepoeng programfag på masternivå 24 

bør kunne fravikes? 25 

c) Er det noen fagområder hvor valg mellom to alternative masterfordypninger ikke 26 

vil være hensiktsmessig? 27 

d) Hvilke fellesemner bør prioriteres på bachelor- og masternivå, og hvordan bør det 28 

faglige ansvaret ivaretas i slike fellesemner. 29 

 30 

Del 2: Hvilke strategier bør prioriteres innenfor hvilke program og fagområder? 31 

1. Rektor ber fakultetene om å identifisere og vurdere hvilke fagområder hvor 32 

undervisning og fagansvar bør organiseres som matrise, ikke bare internt på eget 33 

fakultet, men også mellom fakulteter. Det skal gjøres en særlig vurdering av koblingen 34 

mellom profesjonsfag og disiplinfag, og sambruk av undervisningsressurser mellom 35 

disse.  36 

 
1 https://uit.no/project/studieportefoljen 
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2. Rektor ber fakultetene gjøre en særlig vurdering av hva som bør gjøres med37 

emneområder og programmer som over tid har lav rekruttering, små fagmiljøer38 

og/eller uforholdsmessig store driftskostnader. Vurderingene bør ta utgangspunkt i39 

strategiene som er foreslått i rapporten. Effekt av å innføre byggeklossmodell bør også40 

vurderes, samt en vurdering av hvorvidt fagområdet bør gis som programfag eller kun41 

som valgfag/årsenhet. I vurderingene bes fakultetene også om å ta hensyn til det totale42 

omfanget av emneområder og programmet i denne kategorien. Videre bør det også ta43 

hensyn til om UiT har et særlig ansvar eller særlig forutsetninger for utvikling av44 

fagområdet.45 

3. For engelskspråklige studietilbud ber rektor fakultetene vurdere hvilke konsekvenser46 

innføringen av skolepenger har gitt for tilbudet og hvilke grep som bør tas for å sikre47 

at studietilbudene er bærekraftig.48 

4. For øvrige studietilbud ber rektor fakultetene vurdere strategiene sammenslåing og49 

arbeidsdeling, samt vurdere hvor det er særlige potensial for flere50 

studenter/studiepoeng gjennom bedre tilpasning, for eksempel fleksibilisering,51 

tilrettelegging for kombinasjon heltid og deltid og lignende. Vurderingen bør særlig52 

fokusere på hva som skal til for å lykkes med dette.53 

54 

Del 3: Gjennomgående endringer og anbefalinger 55 

I styringsgruppen sin rapport er det pekt på at de foreslåtte endringene i modell og strategier 56 

vil ha konsekvenser for finansiering og utforming av de fagadministrative støttesystemene og 57 

tjenestene ved UiT. Det vises til kapittel 4 i vurderingsrapporten (vedlegg 1). De samme 58 

faktorene er også viktige forutsetninger for at fagmiljøene skal ha hensiktsmessige 59 

rammevilkår til å gjennomføre utdanningsoppdraget.   60 

Rektor ber fakultetene om å vurdere om det er øvrige forhold som berøres av endringer i 61 

porteføljen knyttet til læringsdesign, faglig utvikling og rammevilkår (se kapittel 4 i 62 

vurdereringsrapporten vedlegg 1). Enhetene bes særlig om å gi tilbakemelding på hva som bør 63 

være hovedregel for organisering av semesteret.     64 

65 

Alle høringsspørsmålene som kommer frem her er alle blitt svart på for å sikre at studentene 66 

får svart på alle spørsmål som rektor ønsker et svar på. Men helt kort så er høringssvaret 67 

utarbeidet med en enighet i styringsgruppens rapport, men det er enkelte forbehold som er 68 

viktig at blir fulgt opp ved en eventuell innføring av ny grunnmodell og strategi. 69 

70 

Arbeidsutvalget ønsker at Studentparlamentet kommer med sine innspill skriftlig så fort som 71 

overhodet mulig, men vi skal prøve å notere ned alle forslagene som blir fremmet muntlig fra 72 

talerstolen, dette for å sikre en mer effektiv behandling av høringssvaret. 73 

Helt til slutt ønsker arbeidsutvalget å takke Studentparlamentets medlemmer for muligheten 74 

til å utforme et forslag i høringssvaret om fornyelse av studie- og emneporteføljen. 75 
 

Vedlegg: 

• Vedlegg: Rapport fra styringsgruppa Fornyelse av studie- og emneporteføljen 
https://acrobat.adobe.com/link/track?uri=urn:aaid:scds:US:7a210abf-

b2ae-3eb0-9d78-4aedfb08306b

• Vedlegg 1: Forslag til høringssvar, Fornyelse av studie- og emneporteføljen
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Forslag til vedtak: 

• Høringssvaret vedtas med de eventuelle endringer som kommer frem gjennom 

behandling av høringssvaret. 

 

Innstilling fra arbeidsutvalget: Arbeidsutvalget innstiller enstemmig på å vedta forslag til 

vedtak. 
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SAK 35-23/24 Resolusjon om etiske retningslinjer ved UiT Norges 
arktiske universitet 

 
Til: Studentparlamentets representanter 
Møte: SPM2 
Ansvarlig: Arbeidsutvalget 
Sakstype: Resolusjon 

 
 

Undervisere skal ikke ha sex med sine studenter 1 

Programstyret i medisin vedtok 17.06.2020 Etiske retningslinjer for profesjonsstudiet i 2 
medisin ved UiT Norges arktiske universitet. Retningslinjene gjelder forholdet mellom 3 
faglige ansatte/engasjerte ved Det helsevitenskapelige fakultet og studenter ved 4 
profesjonsstudiet i medisin. Behovet for å vedta disse retningslinjene oppsto blant annet som 5 
følge av gjentatte varsler over flere år om at enkelte undervisere ved profesjonsstudiet i 6 
medisin misbrukte sin makt og posisjon for å etablere personlige relasjoner til studenter på 7 
studiet.  8 

Som følge av at disse retningslinjene kun var rettet mot et enkelt studieprogram, ble det 9 
høsten 2021 nedsatt et sentralt utvalg som skulle vurdere etableringen av et tilsvarende etisk 10 
regelverk gjeldende for hele UiT. På bakgrunn av dette arbeidet vedtok universitetsstyret 11 
16.12.21 Etiske retningslinjer for undervisere ved UiT Norges arktiske universitet.  12 

Til tross for at de etiske retningslinjene er formidlet internt via både e-post og universitetets 13 
egne infoskjermer, opplever vi fortsatt at undervisere og studenter ikke har kjennskap til 14 
retningslinjene og at de ikke etterleves. Videre har media i senere tid omtalt flere saker som 15 
omhandler uønskede personlige relasjoner mellom undervisere og studenter. I en artikkel i 16 
Khrono 10.05.2023 fremkommer det at ledende universiteter både i USA og Europa de senere 17 
år har innført forbud mot alle former for intime relasjoner mellom ansatte og studenter1. En 18 
undersøkelse Khrono har gjennomført, viser at det er stor variasjon i norske universiteter og 19 
høyskolers regelverk på dette området2. De færreste utdanningsinstitusjoner er tydelige på et 20 
slike relasjoner ikke skal forekomme, og mange har ingen regler for intime forhold mellom 21 
ansatte og studenter. 22 

Vi mener derfor det er av avgjørende betydning at UiT nå tar grep for å synliggjøre de 23 
vedtatte etiske retningslinjene. Retningslinjene må gis en bredere omtale både gjennom 24 
interne tiltak og eksterne kanaler slik at alle undervisere med tilknytning til UiT blir gjort 25 
bedre kjent med innholdet i dette regelverket.  26 

 
1 https://khrono.no/toppuniversitet-forbyr-ansatte-a-ha-kjaerlighetsforhold-til-studentene-sine/780112  
2 https://khrono.no/veileder-og-kjaereste-med-student-dette-sier-norske-universiteter-og-hogskoler/780493  
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Studentparlamentet ved UiT Norges arktiske universitet mener at: 27 

• Undervisere ikke skal undervise for studenter de har inngått seksuelle og/eller 28 
romantiske relasjoner med 29 
 30 

• UiT Norges arktiske universitet må ta grep for å sikre at universitetets etiske 31 
retningslinjer synliggjøres både internt på UiT, utad mot relevante samarbeidsaktører, 32 
og for potensielle fremtidige studenter og arbeidstakere 33 
 34 

• UiT Norges arktiske universitet må sikre at det årlig rettes søkelys mot universitetets 35 
etiske retningslinjer i tilknytning til fadderordningene 36 
 37 

• UiT Norges arktiske universitet skal sørge for at studentene ved UiT føler seg trygge i 38 
møte med undervisere 39 
 40 

• UiT Norges arktiske universitet må synliggjøre sanksjonsmuligheter ved brudd på de 41 
etiske retningslinjene 42 
 43 

• Det helsevitenskapelige fakultet må sikre regelmessig fokus på Etiske retningslinjer 44 
for profesjonsstudiet i medisin sett i lys av de utfordringer studieprogrammet har hatt 45 
på dette området 46 

 47 
 
 
Innstilling fra arbeidsutvalget: Arbeidsutvalget innstiller enstemmig på at resolusjonen 
vedtas. 
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26.09.2023 

SAK 36-23/24 Godkjenne oppnevning Tjenesteråd for 

digital undervisning 

Til: Studentparlamentets representanter 

Møte: SPM2 

Ansvarlig: Rolf Erik Forseth, Arbeidsutvalget 

Sakstype: Vedtak 

Tjenesteråd for digital undervisning skal legge til rette for kommunikasjon mellom ITA og 1 

kjernevirksomheten om digitale løsninger for undervisning og læringsmiljø. Hensikten er 2 

gjennom god informasjon og dialog å skape trygghet for å prøve ut og ta i bruk nye digitale 3 

muligheter og forutsigbarhet ved implementering av nye nasjonale løsninger (SIKT). 4 

Tjenesterådet vil være premissgivende for prioriteringer og ressursbruk i avdelingen for IT, 5 

og kan foreslå saker til digitaliseringsrådet og Strategisk utdanningsutvalg. 6 

7 

25.09.2023 Brukte arbeidsutvalget «§7-2 Arbeidsutvalgets kompetanse i personvalg» for å 8 

hasteoppnevne Rolf Erik Forseth for møte i rådet 04.10.2023. Og legger nå dette frem for 9 

Studentparlamentet 10 

Forslag til vedtak: 

• Studentparlamentet godkjenner oppnevning av Rolf Erik Forseth til representant i

Tjenesteråd for digital undervisning.

Innstilling fra arbeidsutvalget: Arbeidsutvalget innstiller enstemmig på å vedta forslag til 

vedtak. 

22



 28.09.2023 

1  

 

SAK 37-23/24 Valg til Semesteravgiftsfordelingskomité 
 

Til: Studentparlamentets representanter 
Møte: SPM2 
Ansvarlig: Arbeidsutvalget v/velferdsansvarlig Helene Rosså  
Sakstype: Valg 

 
 

Studentparlamentet skal ifølge Reglement for Studentparlamentet ved UiT – Norges arktiske 1 
universitet §13.1 velge fire representanter og to vararepresentanter til komité for 2 
semesteravgiftsfordeling. Det mangler i dag to medlemmer av komiteen, samt en vara 3 
 4 
Komitéen har innstillingsmyndighet i bevilgningssaker, og er ansvarlig for behandlingen av 5 
søknader i forbindelse med semesteravgiftsfordeling både på høst- og vårsemesteret, samt 6 
fortløpende søknader. Det må påregnes perioder med mye arbeid i komiteen. 7 
 8 
Reglement for tildeling av støttemidler er tilgjengelig på Studentparlamentets hjemmesider. 9 
I henhold til §5.1 i Studentparlamentets reglement skal ikke campus Harstad og campus 10 
Narvik omfattes av den semesteravgiftsfordelingen som gjøres av Studentparlamentet. 11 
Sedvane er at det ikke skal sitte studenter med tilhørighet til campus Harstad og campus 12 
Narvik i semesteravgiftsfordelingskomiteen. 13 
 
 
Forslag til vedtak: 

• Studentparlamentet velger [person 1], [person 2], med [person 3] som vara, som 
medlemmer av Studentparlamentets semesteravgiftsfordelingskomité 
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SAK 38-23/24 Innspill til innkjøp av promoteringsutstyr 
 

Til: Studentparlamentets representanter 
Møte: SPM2 
Ansvarlig: Arbeidsutvalget v/Jonas Toft 
Sakstype: Diskusjon 

 
 

Studentparlamentet har i sitt arbeidsprogram og budsjett vedtatt at det skal gjøres større 1 
innkjøp av promoteringsmateriell. Før dette blir gjort, skal det kartlegges hvilke 2 
promoteringsutstyr som er ønskelig å benytte seg av i Studentparlamentet. Arbeidsutvalget 3 
ønsker med denne saken å få innspill fra Studentparlamentets representanter om hvilke 4 
artikler de ønsker skal bestilles. Saken behandles i Studentparlamentet for å sikre innspill fra 5 
alle som eventuelt skal bruke materialet gjennom perioden. 6 
 7 
Ved kjøp av varer og tjenester, skal arbeidsutvalget finne et så rimelig og miljøvennlig 8 
alternativ som mulig, jf. Økonomireglementet § 2-9. Arbeidsutvalget har allerede undersøkt 9 
priser på noe ulikt materiale, og vi ser det at miljøvennlig kvalitet som varer, og dermed er 10 
rimeligere i lengden, koster. 11 
 12 
Et sentralt spørsmål som derfor bør diskuteres før innkjøp, er hvorvidt artiklene som bestilles 13 
vil bli brukt. Eksempelvis vil et innkjøp på gensere koste kr. 25 000, dersom det kjøpes inn 50 14 
gensere med trykk i ulike størrelser til en stykkpris på kr. 500. 15 
 16 
Et annet spørsmål som arbeidsutvalget ber Studentparlamentet diskutere, er hva 17 
Studentparlamentet ønsker av artikler til engangsbruk. Eksempler på slike artikler, er 18 
materiell som deles ut, slik som reflekser, kulepenner, handlenett og flasker.  19 
 20 
Arbeidsutvalget vil forsøke å notere ned innspill fra talerstolen under møtet, men vi 21 
oppfordrer representanter til å også levere skriftlige innspill. 22 
 23 
Spørsmål til diskusjon: 24 

- Hvilke promoteringsartikler ønsker representantene selv å bruke? 25 
- Hvilke promoteringsartikler bør kjøpes inn for å deles ut? 26 
- Hvilke annet promoteringsutstyr bør Studentparlamentet benytte seg av for å nå ut til 27 

studenter? 28 
 
 
Innstilling fra arbeidsutvalget: Det fattes ikke vedtak i diskusjonssaker. 
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